
            
 

Motie: Voortgang IKC West 
 

De gemeenteraad van Castricum, in vergadering bijeen op 6 juli 2023 

 

Constaterende dat:  
 In de gemeenteraad een impasse is ontstaan over de voorkeurslocatie van een nog te 

bouwen IKC Bakkum.  

 Duidelijk is geworden dat tussen de verschillende voorstellen, die de raad de afgelopen 
jaren heeft gezien verschillen zitten in de berekening van de benodigde oppervlakte.  

 Er hierdoor onduidelijkheid is gerezen over de vraag of het voorgestelde IKC al dan niet 
past op de huidige locaties aan de Vondelstraat; 

 De raad pas een besluit kan en wil nemen als er helderheid komt over de berekening; 

 De locaties Vondelstraat een kavel kent van 4.859 m2, waarvan 2.821 m2 bebouwd mag 
worden.  

 Het nieuwe IKC binnen dit bouwvlak moet blijven. 

Verzoekt het college: 
 Gegeven de hieronder opgesomde kaders uit te rekenen of het voorgestelde IKC past op 

de locatie Vondelstraat; 

 Als dat niet past aan te geven voor hoeveel kinderen er maximaal aan de Vondelstraat een 
IKC gebouwd kan worden;  

 De berekening in beide gevallen te onderbouwen met verifieerbare normen en richtlijnen 
met betrekking tot de deelruimtes; 

 Deze berekening voor 15 oktober 2023 voor te leggen aan de raad; 

 Een eventueel benodigde dekking voor de berekening te vinden in de Algemene Reserve. 
 
De kaders die we u mee willen geven formuleren de indienende fracties als volgt: 

 Er komt een volwaardig IKC, zoals voorgesteld door de Stichting Tabijn; 
 Op de locatie Vondelstraat wordt een gymzaal gerealiseerd; 
 De gymzaal heeft een passende hoogte; 
 Er is voldoende m2 schoolplein, passend bij de normen van het voorgestelde IKC; 
 Er is voldoende ruimte voor fietsparkeren, passend bij de normen van het voorgestelde 

IKC;  
 Het schoolplein, evenals het fietsparkeren wordt gerealiseerd op het kavel van de 

Cuneraschool; 
 Het parkeren van auto's van zowel personeel als ouders (K&R) wordt net als in de 

huidige situatie gerealiseerd in de openbare ruimte; 
 De school bevat een aula; 
 Daarnaast zijn er ruimtes voor leraren, conciërge en alle andere noodzakelijk geachte 

'overhead' ruimtes; 
 De school kent over het gehele gebouw - uitgezonderd de gymzaal - twee verdiepingen, 

behoudens uitzonderingen waarin dat volgens geldende normen niet wordt toegestaan; 
 Zo mogelijk blijft het gehele IKC onder de toegestane 6 meter hoogte plus vrije 10%, 

eventueel door de begane grond te verdiepen. 



 

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

Indieners 
 

 Gerard Brinkman, GroenLinks 

 Paulien Zwikker, De VrijeLijst 

 Elize Bon, CDA 

 José Smits, PvdA 

 Mariska El Ouni, D66 

 

Aldus aangenomen / verworpen door de raad van de gemeente Castricum in de raadsvergadering van  
donderdag 6 juli 2023 
 

 

Mevrouw R. Slootweg MSc     Mw. H.C. Heerschop 
griffier        burgemeester  

 

 


